
NKSV de Batavier is een enthousiaste, actieve en diverse kanoclub in Nijmegen met circa 150 leden. We 

zijn met name actief in de kanodisciplines kanopolo, slalom, vlakwater en wildwater. Vooral die laatste 

discipline geeft NKSV de Batavier in Nederland bekendheid. Een zeer uitgebreide website met informatie 

over peilschalen en vaarverslagen van gevaren trajecten en de regelmatige uitstappen naar rivieren 

dichterbij en verder weg, trekken leden uit het hele land aan.  

NKSV de Batavier kent een rijke historie. Tot meer dan 100 jaar terug was er al sprake van een aantal 

kanovaarders die onder de naam “de Batavier” in de omstreken van Nijmegen tochten voeren. In haar 

huidige vorm bestaat de club in 2024 45 jaar.  

De geschiedenis van kanopolo binnen NKSV de Batavier lijkt te beginnen rond de jaren 80, ongeveer 

vanaf de heroprichting van de Batavier. De eerste kanopolo bootjes werden gemaakt in schalen, die 

thuis in elkaar werden gezet. Hoewel Nijmegen de uitvalsbasis was, werd er in het begin ook nog vaak 

getraind in het Tongelreep zwembad in Eindhoven. Binnen de Batavier waren het de echte 

rouwdouwers die gingen kanopoloen, zij konden namelijk eskimoteren en vele andere leden niet.  

Veel is er van deze periode niet bekend. Destijds maakte je alleen doelpunten met de bal vanaf het 

peddelblad, maar dat ging te hard (iemand hield er zelfs een keer een hersenschudding aan over). Later 

moest er met de hand gescoord worden. Daar was onze club wat minder goed in. Er werd wel een vloot 

stipyaks poloboten gekocht. En vanaf ongeveer 1984 kwam er een nieuwe generatie poloërs tot ca 

1990. Daarna kregen we een tijd geen compleet team meer bij elkaar.  

Zo rond 2010 werd de groep weer opnieuw opgestart. Er werd een eerste primitieve goal geknutseld. 

En er werd nog een beetje gezocht hoe onszelf te organiseren, een echte trainer was er niet, dus we 

trainden onszelf. Er kwam veel aanwas, veelal vanuit de studentencursus voor de Radboud Universiteit.  

In 2015 Heeft NKSV de Batavier het toernooi van het oosten gewonnen, en daarom ook, in datzelfde 

jaar, het toernooi eenmalig georganiseerd.  

Al jaren zijn de vaste trainingsdagen op maandag en woensdag. Het clubhuis van NKSV de Batavier lag 

langs het Maas Waalkanaal, meer aan de buitenkant van Nijmegen. Maar de poloers waren daar zelden 

te vinden. Die konden hun veld permanent neerleggen op de visvijver naast het clubgebouw. In de 

winter vroor het allicht relatief snel dicht, maar doordat de vijver wat lager lag was deze erg beschut, 

wat buiten doortrainen tijdens het winterseizoen (voor de kanopolo diehards) mogelijk maakte. 

Daarnaast kon er ook iedere winter geoefend worden met eskimoteren tijdens de verengingsbrede 

zwembadtrainingen. Ook is er 1 zwembadtraining specifiek gericht op kanopolo. Hierbij wordt 

bijvoorbeeld kanorugby gespeeld in het zwembad. Ook wordt er meestal een “eskimoteertrein” 

gevormd waarbij eenieder achter elkaar omgaat en eskimoteert, terwijl er iemand over de boten heen 

loopt. 

In 2017&2018 Werd er in de winter ook zaaltraining opgezet. Er werden kracht circuitjes opgezet, en 

verschillende balspelen uitgevoerd.  Dit was een mooie aanvulling op de buitentrainingen en een erg 

goed middel om ook de mooi-weer poloers betrokken te houden bij de groep! 

2018 / 2019 In aanloop naar de verhuizing die uiteindelijk in 2023 plaatsvindt, wordt er een 

ledenwerfcommissie opgericht door een stel poloërs, gericht op groei binnen de gehele club. De 

commissie is succesvol en organiseert in principe 2 keer per jaar een basiscursus. Hiermee maken 

geinteresseerden kennis met de vereniging, de basis principes van het kanoen en proeven even aan alle 



disciplines die de Batavier biedt. 

Een ideaal opstapje om daarna aan te kunnen sluiten bij de (beginners)trainingen van oa de pologroep.  

Het idee is dat nieuwe mensen eerst deze cursus doen, en daarna kunnen doorstromen binnen de club. 

Een gestage groei van het aantal leden binnen de club is het resultaat. Startaantal is zo’n 100 leden. 

Peildatum, nu, begin 2024 staat de teller op zo’n 150 leden!  

 

NKSV de Batavier is eigenlijk nooit een hele grote partij geweest op toernooien en prestatiegewijs ook 

nooit heel erg hoog beland. De sfeer zit er echter altijd goed in, en de toernooien worden altijd met veel 

gezelligheid en plezier gevaren. 

2019 Het eerste jaar dat NKSV de Batavier genoeg dames had om een team te vullen en mee te doen 

aan het NK kanopolo Dames. Aangemoedigd door onze mannelijke kanopoloers die helemaal naar 

Alkmaar afreisden met hun pompoms, hebben we daar heerlijke wedstrijden gevaren.   

Het Keistad toernooi wordt door ons ieder jaar opnieuw uitgeroepen tot “Het toernooi van het jaar” 

waarbij we proberen met zo veel mogelijk Batavieren mee te spelen. Toch al enkele jaren lukt het ons 

om 3 teams in te schrijven! NKSV de Batavier doet ook net op een andere manier aan toernooien mee 

dan andere clubs. Er zijn namelijk geen vaste teams. Zo kan iedereen per toernooi beslissen of hij/zij 

mee doet of niet, en wordt er uit de geinteresseerden een team gevormd en een bijpassende klasse 

gekozen. Dit leidt waarschijnlijk niet tot het beste resultaat, maar toch lijkt dit voor NKSV de Batavier dit 

tot nu altijd toch wel het beste te werken.  

2019 een aantal enthousiastelingen organiseren een 1 dags toernooitje.  

2020 Corona Er wordt zo goed en kwaad als het kan toch zo veel mogelijk getraind. Helaas is het toch 

regelmatig stil op club. Helaas merken we wel dat sinds corona het aantal toernooien dat door de 

Batavier gevaren word redelijk omlaag is gegaan.  

In de zomer van 2023 is het dan eindelijk zover! We verhuizen naar Het Bastion, aan de spiegelwaal. Dit 

is op “Het eiland” tussen Nijmegen centrum en Nijmegen Lent in, een prachtige locatie. De nieuwe 

locatie biedt de kanopoloers vaste palen waar in principe 2 polovelden neergelegd mogen worden en 

ook veldverlichting is aanwezig.  

Ook vraagt deze nieuwe locatie om een 1-daags proeftoernooitje. Een klein aantal teams wordt 

gevraagd mee te doen. Met als resultaat: een supergeslaagde dag!  

De nieuwe botenloods is een stuk ruimer dan de oude. Hier mee is er ruimte om in de winter, wanneer 

het buiten te guur en koud is, circuitraining te doen. Blijven we met zijn allen fit en verbonden.  

Een verhuizing en de groei waar we in zitten, geeft ons nog veel om over te dromen. Hopelijk groeien we 

in de komende jaren lekker verder, organiseren we een volwaardig 2daags polotoernooi en worden ook 

de palen die er al staan, gebruikt om een tweede veld te realiseren. Wij gaan lekker door met onze 

geschiedenis schrijven!  

 

 

 


